
Från: Kulturochbildningsnamnden - Lekeberg
<kulturochbildningsnamnden@Lekeberg.se>
Till: Platia mail import KUB - Lekeberg <platina.kub@lekeberg.se>
Ämne: VB: Fråga om barnomsorg till de med samhällsviktigt jobb
Skickat: 2020-03-27 07:35:32

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Monica Skantz
Skickat: den 26 mars 2020 16:46
Till: beresbernat@yahoo.co.uk
Kopia: Kulturochbildningsnamnden - Lekeberg

Ämne: SV: Fråga om barnomsorg till de med samhällsviktigt jobb

Hej!

Tack för ditt mejl!

Jag förstår att ni är i ett svårt läge utifrån de viktiga arbeten ni har men Lekebergs
kommun följer de riktlinjer som Folkhälsomyndigheten har satt upp. Det innebär
att alla som har symtom på luftvägsinfektion, även milda, ska stanna hemma och
undvika sociala kontakter. Detta gäller barn som vuxna och tillsvidare.

Mvh
Monica Skantz
Förvaltningschef

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Beres Bernat Janos [mailto:beresbernat@yahoo.co.uk]
Skickat: den 25 mars 2020 10:45
Till: Information - Lekeberg

Ämne: Fråga om barnomsorg till de med samhällsviktigt jobb

hej

Jag skirver angående läget med coronaviruset. Vi är småbarnsföräldrar jobbar i
vården som läkare. Jag jobbar på intensivvården min fru jobbar i vårdcentral. Alla
tre barn går i förskola Lekeberg. Trots våra barn inte har någon tecken av
luftvägsinfektion förutom att de är snorig när de går ut på gården som är helt
normal hos alla barn. Hela tiden ber de oss att hämta våra barn från förskolor pga
detta. Det går inte. Jag kan inte lämna IVA/operation för att hämta snoriga barn.
Skickar de hem alla barn med minsta snor? Är det någonting som finns i
Folkhälsomyndigheters riktlinjer? Jag vill fråga om barnomsorg till oss som jobbar
med COvID patienter som är särskilt viktig uppgift.



Mvh. Bernat Beres
Sandbunkergatan 12A Vintrosa


